
Protokół Nr 16/08 
z posiedzenia komisji socjalno-porządkowej i oświaty 

dnia 26 marca 2008 r. 
odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201 

 
Rozpoczęcie posiedzenia godz. 1000 
Zakończenie posiedzenia godz. 1250  

 
Posiedzenie komisji otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji ElŜbieta Kucaj , która 
powitała wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu oraz wójt gminy i zastępca oraz w części posiedzenia sekretarz, 
skarbnik gminy oraz kierownik referatu Dorota Mazur . 
W posiedzeniu uczestniczył przewodniczący rady i wiceprzewodniczący   . 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczył Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy Pan 
Konrad Cybulski, jako gość zaproszony .  
Na podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła quorum przy którym 
komisja moŜe obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie. 
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie otrzymując 
materiały . 
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej :  
1.Zatwierdzenie porządku posiedzenia  
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji  
3.Stan bezrobocia na terenie gminy  
   Opinia Komisji na sesję  
4.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 28 marca   2008 r.  
5.Analiza informacji o wypłatach dodatków mieszkaniowych za rok 2007  
   Opinia komisji na sesję  
6.Sprawy róŜne  
7.Zamknięcie posiedzenia komisji  
Ad.1 
Jak wyŜej . 
Ad.2 
Protokół nr 15/07 z poprzedniego posiedzenia, komisja  przyjęła jednogłośnie bez 
odczytywania .  
Ad.3 
Pan Konrad Cybulski przedstawił informację dotyczącą stanu bezrobocia na terenie Gminy 
Stargard Szczeciński w okresie od styczeń-grudzień 2007 r. 
W trakcie dyskusji radni zadawali pytania i zgłaszali swoje uwagi , a odpowiedzi udzielał  
pan Konrad Cybulski .Na zakończenie  poinformował równieŜ o tym ,ile osób poszukiwanych 
jest do pracy w  róŜnych zawodach , o powstających nowych firmach i miejscach pracy .  
Komisja przyjęła następująca opinię  : 
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty przyjęła informację dotyczącą ‘ Stanu bezrobocia na 
terenie Gminy Stargard Szczeciński w okresie styczeń-grudzień 2007 rok „ .  
Informacja stanowi załącznik do protokołu . 
Za zgodą komisji przystąpiono do  omówienie w tej części posiedzenia informacji dotyczącej 
przygotowania nieruchomości połoŜonej w Pęzinie oznaczonej numerem 263/6 do sprzedaŜy. 
Przewodnicząca komisji poprosiła o pytania bądź uwagi do otrzymanej informacji. 
Uczestniczący w posiedzeniu przewodniczący rady przedstawił swoje stanowisko w tej  
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sprawie , zaznaczając m.in. ,iŜ komisja powinna wypracować swoje stanowisko co do 
przeprowadzenia kontroli w tej sprawie . 
Radny Klim zapytał się Pani Mazur jako Kierownika Referatu ,czy prowadzona  procedura w 
tej sprawie jest  prawidłowa ? 
Pani Dorota Mazur odpowiedziała ,Ŝe    procedura prowadzona jest właściwie . 
Radny Klim stwierdził ,Ŝe jeŜeli znamy stanowisko Pani Kierownik w tej sprawie ,to zdaniem 
radnego zbędna jest dalsza dyskusja . 
Kolejno Sekretarz Gminy odpowiadając na pytanie radnego Kochańca poinformowała ,o 
sporządzonym aneksie do umowy z którego wynika ,Ŝe w przypadku sprzedaŜy 
nieruchomości na rzecz innej osoby, dzierŜawcy przysługuję roszczenie o zwrot poniesionych 
nakładów  i kolejno posiłkując się dokumentami ,omówiła całą procedurę jaka miała miejsce 
w związku z przygotowaniem nieruchomości do sprzedaŜy. 
Pani Mazur poinformowała członków komisji , Ŝe obecnie została zlecona aktualizacja 
wartości nakładów budynku   i gruntu  . 
Członkowie komisji wypowiadając się kaŜdy z osobna , przyjęli jednogłośnie  następujące 
stanowisko – wniosek , a mianowicie : 
Komisja Socjalno-Porządkowa po przeprowadzonej dyskusji na posiedzeniu komisji w dniu 
26.03.2008 r. odnośnie w/w informacji i przeanalizowaniu dokumentów , wysłuchaniu 
stanowiska Kierownika Referatu w tej sprawie , nie widzi potrzeby przeprowadzenia kontroli.  
Ad.4 
Przewodnicząca komisji odczytała projekty uchwał przygotowane pod obrady najbliŜszej 
sesji, komisja przeanalizowała te projekty , wysłuchała uzasadnień i wyjaśnień , a następnie 
zaopiniowała  jak niŜej :  
- projekt uchwały Nr XVI/105/08 w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia 
w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków  
W trakcie dyskusji nad tym projektem uchwały wójt poinformował o wysokości stawek w 
gminach sąsiednich  , radni dyskutowali nad proponowanym  wzrostem opłaty 
abonamentowej za wodomierz wody i ścieków , a następnie wypracowali jednogłośnie 
wniosek o następującej treści do w/w projektu  uchwały  : 
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty wnioskuje o zmianę stawki opłaty 
abonamentowej za wodomierz : 
- woda z  stawki 4.17 zł /szt./m-c brutto na 391 zł /szt./m-c brutto ( tak jak w roku 2007 )  
- ścieki z stawki 1.68 zł/szt./m-c/brutto na 1.50 zł /szt./m-c/brutto 
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie , uwzględniając wniosek . 
- projekt uchwały Nr XVI/106/08 w sprawie określenia najniŜszego wynagrodzenia 
zasadniczego w I kategorii zaszeregowania oraz wartości jednego punktu w złotych dla 
ustalenia zasad wynagradzania pracowników Ośrodka Administracyjnego Szkół i Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Stargardzie Szczecińskim  
- projekt uchwały Nr XVI/107/08 w sprawie najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego w I 
kategorii zaszeregowania oraz wartości jednego punktu w złotych dla ustalenia zasad 
wynagradzania pracowników nie będących nauczycielami zatrudnionych w szkołach 
prowadzonych przez Gminę  Stargard Szczeciński 
Do w/w dwóch projektów uchwał uzasadnienie przedstawił zastępca wójta . 
Komisja projekty uchwał zaopiniowała pozytywnie . 
- projekt uchwały Nr XVI/108/08 w sprawie przystąpienia  do sporządzenia zmiany Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard Szczeciński w 
obrębach geodezyjnych StrzyŜno i Kurcewo  
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Wójt Gminy  zgodnie z uzasadnieniem do  w/w projektu uchwały przypomniał ,Ŝe z 
wnioskiem pod lokalizację elektrowni  wiatrowych zwróciła się firma NW-Polska Sp. z.o.o. z 
siedzibą Bytowie   , sami ponoszą koszty i mają zamiar postawić 10 wiatraków. 
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie . 
- projekt uchwały Nr XVI/109/08  w sprawie zmian budŜetu gminy na 2008 r. zmiany limitów 
wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne oraz zmiany wydatków na programy i 
projekty realizowane ze środków pochodzących z budŜetu Unii Europejskiej , 
niepodlegających zwrotowi środków z pomocy udzielanej przez państwa członkowskie ( 
EFTA) oraz innych środków zagranicznych niepodlegających zwrotowi   
Skarbnik Gminy omówiła w/w projekt uchwały . 
Komisja uwag  do w/w projektu uchwały nie zgłosiła i pozytywnie zaopiniowała. 
- projekt uchwały Nr XVI/110/08 w sprawie ustalenia wynagrodzenia wójta  
Uzasadnienie do tego projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Jerzy 
Wojciechowski . 
Komisja uwag nie wniosła i projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie .  
Ad.5 
Przewodnicząca komisji omówiła informację dotycząca wypłaconych dodatków 
mieszkaniowych w 2007 roku . 
Członkowie komisji uwag nie wnieśli i przyjęli opinię , w brzmieniu jak niŜej :  
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty pozytywnie zaopiniowała wypłacone dodatki 
mieszkaniowe w roku 2007 . 
Informacja stanowi załącznik do protokołu .  
Ad.6 
Radna Kornet poinformowała o następujących sprawach , a mianowicie :  
- o płynącej wodzie na drodze znajdującej się naprzeciw świetlicy  , 
- podmokły teren pod pojemnikiem , naleŜałoby go przenieść .  
Radny Klim – poprosił o naprawę komputera  w bibliotece , poniewaŜ w najbliŜszą sobotę ma 
się odbyć pokaz i wspomniał  o ubogim programie komputerowym. 
Przewodnicząca komisji poinformowała  ,Ŝe na drodze powiatowej Kluczewo-_Zieleniewo 
znajduje się róg drogi , gdzie trudno dzieciom na tym odcinku poruszać się w drodze do 
szkoły  z uwagi na kałuŜe .  
Radny Kochaniec – poruszył temat dotyczący  odpowiedzi spółdzielni mieszkaniowej  na 
pismo w sprawie pomieszczenia na świetlicę, iŜ moŜna by było zaproponować następujące 
rozwiązanie , gabinet lekarski przenieść do szkoły , a  pomieszczenie po gabinecie słuŜyłoby 
za archiwum dla spółdzielni i dalej radny zaproponował , albo rozwaŜyć moŜliwość 
przeznaczenia budynku za szkołą podstawową na świetlicę , czy inwestować  w budynek  
naleŜący do spółdzielni mieszkaniowej .  
Wójt Gminy – odnosząc się do ostatniej propozycji radnego , odpowiedział ,Ŝe w tej sprawie 
porozmawia z panią dyrektor szkoły.  
Radny Klim – zapytał się co ,będzie z tymi osobami ,  co nie mają wcale koszy na odpady 
komunalne . 
Wójt Gminy odpowiedział ,Ŝe na posiedzeniu komisji gospodarki jej członkowie 
zaproponowali  następujące rozwiązanie  , aby takie osoby zostały wezwane pisemnie do 
przedstawienia dokumentu potwierdzającego wywóz . 
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Ad.7 
Wobec wyczerpania porządku Przewodnicząca Komisji ElŜbieta Kucaj podziękowała 
wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie . 
 
 
Protokołowała :                                                                                    Przewodnicząca Komisji  
Z. Stoczkowska                                                                                       ElŜbieta Kucaj  
Data sporządzenia :                                                                               Data podpisania :  
2008.03.26 2008. ………………. 
 
 
        


